
 

 

 

 

Tarnów, 30 maja 2022 r. 
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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXV sesji Rady Miejskiej 26 maja 2022 r. w punkcie „Zapytania i 

interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Krystyna Mierzejewska 

zgłosiła następujące wnioski:  

1. Zwróciła się z apelem do Pana Prezydenta, do Pana Skarbnika, żeby nie likwidować 

programu szczepień przeciw grypie dla seniorów w Tarnowie. 

Trochę zmartwiliśmy się, ponieważ szczepienia przeciwko grypie dla seniorów na razie wiszą 

w powietrzu. Mianowicie nie ma jeszcze tego programu. NFZ dał 9 tys. dofinansowania  

i pewnie będzie trzeba dołożyć z budżetu miasta. Komisja wystosowała wniosek do Pana 

Prezydenta o przyznanie środków i kontynuowanie programu…Zwracam się do Pana 

Prezydenta do pana Skarbnika, żeby nie likwidować. Zresztą my radni, Komisja Zdrowia i 

myślę, że wszyscy radni naszej Rady są za tym, żeby jednak coś takiego seniorom 

zafundować…Natomiast na pewno byłoby jej przykro gdybyśmy ją poinformowali, że nagle po 

16 latach program szczepień przeciw grypie dla seniorów w Tarnowie nie będzie 

kontynuowany. Dlatego nie wyobrażam sobie tego i dlatego apeluję. 

 

2. Radna poprosiła by rozważyć utworzenie referatu Zdrowia w jednym wydziale. U nas 

jest to podzielone, cześć jest w CUS-ie, a cześć w Wydziale Rozwoju, chciałabym jednak, żeby 

pochylić się na tym, może zrobić referat w jednym wydziale, porządny, żeby tam wszystkie te 

zadania były realizowane. Bo na razie moim zdaniem nie funkcjonuje to jak należy.  
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